



# 客戶通訊

# Customer Notice

# 客戶通訊

**GE-TS 商貿易**  
Your Trusted Partner

## 「政府電子貿易服務」合約服務期延長至二〇二七年

致「商貿易」客戶:

政府已延長原於二〇二四年十二月三十一日屆滿的「政府電子貿易服務」合約服務期三年至二〇二七年十二月。期間，現行「政府電子貿易服務」服務供應商會繼續為業界提供進出口報關單、應課稅品許可證、貨物倉單及產地來源證的文件提交服務。

如有查詢，歡迎致電我們的客戶服務熱線 (852) 8201-0082。

「商貿易」客戶服務部 謹啟

## Extension of the Government Electronic Trading Services (GETS) Contract to 2027

Dear Valued Customers,

The Government has extended the Government Electronic Trading Services (GETS) contract that is due to expire on 31 December 2024 for three years up to December 2027, during which the current GETS service providers will continue to offer services to the trading community for the submission of import and export declarations, dutiable commodities permits, cargo manifests and certificates of origin.

For enquiries, please contact our customer service hotline at (852) 8201-0082。

Best Regards

Global E-Trading Services Limited

Customer Service Department